



JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN DAERAH KLANG TAWARAN SEBUTHARGA **JPS/N/KLG/B13/24/2021(SH)**

Sebutharga di keluarkan oleh :
Ganesan Balakrishnam
Jurutera Daerah ,
JPS, Klang.

Tawaran : KERJA-KERJA PENYELANGGARAAN DAN PEMBERSIHAN RIZAB SUNGAI AUR SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DAERAH KLANG, SELANGOR DARUL EHSAN..

Tawaran ditutup pada **10 MAC 2021** sebelum **12.00** tengah hari di Jab. Pengairan dan Saliran Daerah Klang.

Bil	Butir-butir kerja	Unit	QTY	Harga (RM)	Jumlah (RM)
1	Menyediakan Insuran kerja termasuk Workmen Compensation dan Contractor All Risks sebelum kerja-kerja dimulakan.	Pukal			
2	<u>Kerja-kerja di bahagian Section 1.</u> Menyediakan tenaga pekerja dan perkakas yang perlu untuk kerja-kerja menebas dan memotong rumput, tumbuh-tumbuhan, sampah yang tersangkut setiap lintasan di rizab, bawah culvert / jambatan sepanjang Sg Aur (Section 1) termasuk kerja-kerja membersihkan, mengumpul dan mengangkut keluar sisa potongan rumput dan tumbuh-tumbuhan keluar dari tapak kerja ke tapak pelupusan sampah yang berdaftar serta lain-lain kerja yang berkaitan. (Rujuk Pelan yang dilampirkan)				
	A. Point A to B (Tebing Kanan) (Keluasan kawasan kerja 16,250 m ²)	Pusingan	2		
	B. Point A to B (Tebing Kiri) (Keluasan kawasan kerja 9,750 m ²)	Pusingan	2		
	C. Point B to C (Tebing Kanan) (Keluasan kawasan kerja 27,000 m ²)	Pusingan	9		
	D. Point B to C (Tebing Kiri) (Keluasan kawasan kerja 27,000 m ²)	Pusingan	9		
	E. Point C to D (Tebing Kanan) (Keluasan kawasan kerja 6,000 m ²)	Pusingan	2		
	F. Point C to D (Tebing Kiri) (Keluasan kawasan kerja 6,000 m ²)	Pusingan	9		

3	<p>Menyediakan tenaga pekerja dan perkakas yang perlu untuk kerja-kerja menebas dan memotong rumput, tumbuh-tumbuhan di dalam kawasan rizab Kuarters Pintu Air Pandamaran termasuk kerja-kerja membersihkan, mengumpul dan mengangkut keluar sisa potongan rumput dan tumbuh-tumbuhan keluar dari tapak kerja ke tapak pelupusan sampah yang berdaftar serta lain-lain kerja yang berkaitan. (Keluasan kawasan kerja 17,000 m²)</p>	Pusingan	9		
4	<p><u>Kerja-kerja di bahagian Section 2.</u></p> <p>Menyediakan tenaga pekerja dan perkakas yang perlu untuk kerja-kerja menebas dan memotong rumput, tumbuh-tumbuhan, sampah yang tersangkut setiap lintasan di rizab, bawah culvert / jambatan sepanjang Sg Aur (Section 2) termasuk kerja-kerja membersihkan, mengumpul dan mengangkut keluar sisa potongan rumput dan tumbuh-tumbuhan keluar dari tapak kerja ke tapak pelupusan sampah yang berdaftar serta lain-lain kerja yang berkaitan. (Rujuk Pelan yang dilampirkan)</p> <p>A. Point A to B (Tebing Kanan) (Keluasan kawasan kerja 10,000 m²)</p> <p>B. Point A to B (Tebing Kiri) (Keluasan kawasan kerja 25,000 m²)</p> <p>C. Point B to C (Parit U Drain 1) (Keluasan kawasan kerja 10,500 m²)</p> <p>D. Point B to C (Parit U Drain 2) (Keluasan kawasan kerja 8,000 m²)</p> <p>E. Point C to D (Parit U Drain 3) (Keluasan kawasan kerja 6,000 m²)</p>	Pusingan	9		
5	<p>Kerja-kerja membekal, menghantar dan memasang Pagar Dawai Rangkaian (Hot Dipped Galvanised BS 729) sepanjang 150m dengan 2.4m tinggi termasuk memasang tiang besi bergalvani pada jarak 3.0m c/c termasuk kerja-kerja 'welding' di bahagian 'bolt' dan 'nut' serta lain-lain kerja yang berkaitan</p>	M	30		
6	<p>Membina dan menyiapkan bebondol konkrit untuk pagar berukuran 200mm x 200mm tinggi gred 25 termasuk memasang besi tetulang keluli lembut 12mm diameter serta lain-lain kerja yang berkaitan.</p>	M	30		
7	<p>Membekal dan memasang Pintu Pagar Utama (Hot Dipped Galvanised BD 729) dengan ibu dan anak kunci termasuk kerja-kerja 'welding' di bahagian 'bolt' dan 'nut' serta lain-lain kerja</p>	Nos	1		

	yang berkaitan.				
8	<p>Membekal dan memasang 'Papantanda Amaran' dari jenis papan Aluminium Composite Panel (ACP)berserta sokongan yang lengkap dengan struktur serta lain-lain kerja berkaitan di tapak.</p> <p>i. Papan Tanda bersaiz 1829mm x 1220mm</p> <p>ii. Tiang saiz 3" diameter round hollow ketinggian 2438.4mm dari aras tanah</p> <p>iii. 2 Lapisan cat</p> <p>iv. Konkrit Stump</p>	Nos	10		
9	<p>Membekal dan memasang 'Papantanda Nama Sungai' dari jenis papan Aluminium Composite Panel (ACP)berserta sokongan yang lengkap dengan struktur serta lain-lain kerja berkaitan di tapak.</p> <p>i. Papan Tanda bersaiz 1447mm x 304.8mm</p> <p>ii. Tiang saiz 3" diameter round hollow ketinggian 1524mm dari aras tanah</p> <p>iii. 2 Lapisan cat</p> <p>iv. Konkrit Stump</p>	Nos	6		
	<u>Kerja-kerja Memotong Pokok.</u>				
10	Mengadakan jentera yang bersesuaian (sky lift) untuk kerja-kerja memotong pokok	Hari	5		
11	Menyediakan tenaga pekerja dan perkakas yang perlu untuk kerja-kerja memotong pokok termasuk kerja-kerja membersihkan selepas kerja-kerja memotong pokok dijalankan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya. (5 orang pekerja)	Bil	5		
12	Kerja-kerja memotong dan membersihkan pokok di rezab sungai, Bukit Tinggi serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	Nos	50		
13	Menyediakan lori dan tong roro untuk mengangkut keluar sisa potongan pokok dari tapak ke tempat pemborong sendiri serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakilnya.	Tong	12		

10	Menyediakan 2 salinan laporan bergambar (berwarna dan bertarikh) yang menunjukkan kemajuan kerja-kerja sebelum, semasa dan selepas siap kerja dalam bentuk hardcopy dan soft copy (pendrive).	Pusingan	9		
Jumlah Keseluruhan					

Tempoh siap kerja : 9 BULAN.

Syarat-Syarat : -

- A) Pemborong perlu memahami dengan teliti dan melaksanakan segala syarat syarat yang dilampirkan.
- B) Pemborong perlu meyediakan laporan bergambar sebelum dan selepas kerja-kerja pembinaan.
- C) Segala harga yang dinyatakan hendaklah merangkumi **tempoh yang ditetapkan.**

Ringgit Malaysia

.....

Tandatangan Pemborong..... Tandatangan Saksi :

Nama Penuh Pemborong Nama Saksi :

No Kad.Pengenalan : No. Kad Pengenalan :

No. Tel : No. Tel :

Cop Syarikat.
